

تطبق الشروط والاحكام

• المسابقة من تاريخ 6 سبتمبر 2026 الى 10 سبتمبر 2026

• متابعة حساب SNB

• التعليق على منشور المسابقة.

• سيتم السحب بشكل عشوائي من منشور المسابقة وإعلان الفائزين في آخر يوم من الحملة

• إعادة نشر لمنشور المسابقة.

• سيتم تسليم الجوائز العينية في أحد فروع بنك الأهلي حسب اختيار الفائز خلال 15 يوم عمل كحد أقصى.

• يتعين على الفائز استكمال البيانات المطلوبة خلال مدة لا تتجاوز 15 يوم عمل من تاريخ إبلاغه بالفوز،

وفي حال عدم الاستجابة خلال هذه المدة، يحق للبنك اختيار فائز بديل

• لا يحق لمنسوبي البنك المشاركة في المسابقة.

• لا يحق للعميل الفوز بأكثر من مرة خلال الحملة.

• بمشاركتك في المسابقة، فإنك توافق على إعلان اسم المستخدم الخاص بك على منصات التواصل

الاجتماعي على حسابات البنك الرسمية في حال فوزك بالجائزة.

لمزيد من المعلومات، يرجى الاتصال على 8002441005

البنك الأهلي السعودي خاضع لإشراف ورقابة البنك المركزي السعودي



Terms and conditions apply

- The competition runs from September 6 2026 to September 10 2026.
- Follow the SNB account.
- The winner will be selected randomly from the competition post and will be announced on the last day of the competition.
- Comment on the competition post.
- Repost the competition post.
- Physical prizes will be delivered to the winner at a Saudi National Bank branch of their choice within a maximum of 15 business days.
- Winners must provide all required information within 15 business days of being notified. If they fail to respond within this period, the Bank reserves the right to select an alternative winner.
- Saudi National Bank employees are not eligible to participate in the competition.
- Each customer may win only once during the campaign.
- By participating in the competition, you consent to having your username announced on the Bank's official social media accounts if you win a prize.

For more information, please call 8002441005.

The Saudi National Bank is supervised and regulated by the Saudi Central Bank.

